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H e n g e l s p o r t v e r e n i g i n g   

L e l y s t a d - D r o n t e n  

 

In 2015 zijn de diverse competities weer van start gegaan. 
Helaas hebben we moeten vaststellen dat de belangstelling voor deze competities aan het afnemen 
is. 
De zaterdagcompetitie, die al heel veel jaren in Dronten werd georganiseerd, is gestopt wegens 
gebrek aan belangstelling. 
De animo om mee te (blijven) doen aan de overige competities neemt af en de wedstrijdcommissie 
en het bestuur vragen zich dan ook af waarom dit zo is. 
 
We hebben kunnen vaststellen dat er een aantal leden waren die zich hebben gestoord aan het 
gedrag van mededeelnemers aan de competities. 
Deze irritaties moeten worden weggenomen en daarom moet er gesproken kunnen worden over 
datgene wat de vissers heeft geïrriteerd. 
Een goed gesprek moet toch uiteindelijk resulteren in een verbetering van de verstandhouding 
tussen de deelnemers onderling. Als iedereen bereid is om een beetje water bij de wijn te doen, 
moet dat lukken. 
Stoppen als deelnemer aan een competitie lijkt ons geen goede optie want uiteindelijk neem je 
afstand van een deel van de liefhebberij waar je waarschijnlijk al jaren plezier aan hebt beleefd. 
 
We hopen dat iedereen nog eens wil nadenken over wat er heeft plaatsgevonden, de irritaties opzij 
wil schuiven en weer gaat meedoen aan de competitie(s). Uiteindelijk is het een liefhebberij, waar 
naast het competitie-element ook de gezelligheid een belangrijke factor is. 
 
Natuurlijk zijn er ook goede berichten. 
De 8 uur van Lelystad werd weer georganiseerd en daar was er weer groei vast te stellen aan het 
aantal deelnemers. Helaas viel de hoeveelheid gevangen vis een beetje tegen, maar verder was het 
een zeer geslaagde dag. 
 
De polderkampioenschappen werd voor het eerst in jaren weer georganiseerd door onze vereniging.  
Gelukkig was de belangstelling voor deze kampioenschappen weer groter dan in de voorgaande 
jaren, maar dit kan altijd nog beter. 
We hadden zelfs een grote tent gehuurd waarin de prijsuitreiking werd gedaan en waarin het vlees, 
dat was gebakken op de barbecues,  konden worden genuttigd. 
Helaas werkte het weer niet echt mee en waren de vangsten niet al te best. 
De stemming was echter prima en we hebben de banden met “Ons Stekkie” weer wat kunnen 
aanhalen. 
En…………we hebben dit jaar de wisselbeker gewonnen en ook de Polderkampioen kwam ook uit 
onze vereniging. Gefeliciteerd Foeke Speerstra. 
 
Ook is er voor het eerst een wedstrijd georganiseerd voor het bestuur en de vrijwilligers die onze 
vereniging op enigerlei wijze hebben gesteund. Een initiatief dat navolging verdient.  
 
Rest ons nog om iedereen die geholpen heeft bij de organisatie van de competities/wedstrijden te 
bedanken voor hun inzet. 
 
De wedstrijdcommissie 

 


